
Terugblik op het afgelopen jaar door Bert Beij 
(bij de VGU-HkR Kerstbijeenkomst 2022) 

Het Bestuur heet u van harte welkom op deze tweede Algemene Leden 
Vergadering van dit jaar en de eerste kerstbijeenkomst sinds 2019. 

Wij zijn ontzettend blij u in deze vertrouwde setting te zien.  Onvoorstelbaar 
dat we het twee jaar zonder hebben moeten doen maar laten we positief 
denken en er op vertrouwen dat Covid zijn (of haar) langste tijd heeft 
gehad. 

In 2020 zijn ons 26 en in 2021 36 leden leden ontvallen. (Dit jaar zijn het er 
helaas 39.  Ik wil deze keer geen namen noemen maar ik wil u vragen een 
moment van stilte in acht te nemen waarin wij hen gedenken). 

(Of je noemt de namen voor 2022 wel)  Zonder afbreuk te doen aan 
diegenen die in 2020 en 2021 zijn overleden wil ik alleen hen met name 
noemen die ons dit jaar ontvallen zijn, hetgeen vanzelfsprekend niet 
betekent dat wij de anderen niet zullen gedenken. 
De heren:     de dames: 
J.P. Gret     J.E.E. Janse-Dullaart 
T.C. de Vette    W. Donker-Mojel 
D.J. van der Biezen   K.H. Loo-Oei 
A.M. van Buren 
J. de Jong     N.D.F. Westerhof-Lemmens 
J.J. Spits     M.J. Polderman-Luijpen 
K.J.H. Delwel    P.M. Westerduin-Pronk 
A. van der Heijden   A.E. Bron-Pronker 
J.W. Doornbos    G.W. Zoutendijk-Fransen 
L.M. Hermse    M.H. van der Bestman-van der Krans 
J. Bus     G.J.M. Raatjes 
A.D. Tomlinson    M.C. van der Jagt 
V.J.J. Marron    P.W. Soeting-Maters 
C.W. van der Waaij 
A. van Dijk 
M. Struik 
A.G. Steinbach 
J.F.B. Masselink 
J.A.M. Laan 
A. Vrind 
C.J. de Maar 
J. van der Plaat 
F. Boersma 
H. Gerez 
G. van Lagen 
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J.H. Postmus 
C.L. de Vries 
F.A. Maljers 

Mag ik U vragen een moment van stilte in acht te nemen waarin wij hen met 
genegenheid en respect kunnen gedenken.……Dank u wel. 

Het ledental per 8 december 2022 bedraagt 635   en dat is  69   minder 
dan eind 2019.   Onze leden bestaan uit  214 dames en  421 heren.  We 
hebben 36  nieuwe leden mogen begroeten. Wij blijven proberen oud-
collega’s die niet bij Unilever gepensioneerd zijn maar wel veel dienstjaren 
hebben, bij onze vereniging te laten aansluiten.  Daarom nogmaals een 
oproep aan u: kent u oud-collega’s die nog geen lid zijn??? 

Het Bestuur vergaderde dit jaar vier keer, via Zoom, en individuele 
bestuursleden hebben een bijdrage mogen leveren aan het werk van de VUG 
en de KNVG.  
Van een bestuursuuitje is dit jaar geen sprake geweest, ik hoef u niet te 
vertellen waarom niet ……. 

Sociale activiteiten 

Tja, daar kunnen we kort over zijn …….  Dat zijn er vanaf maart 2020 niet 
veel geweest.  Omdat we niets konden hebben we wel een bloemengroet, 
een kerstattentie en een oudejaarsborrel gestuurd in deze jaren. 

Gelukkig hebben we op 18 mei jl onze vertrouwde voorjaars ALV, samen met 
die van de VUG, weer als vanouds kunnen houden in het 
Groothandelsgebouw, op een iets andere manier dan we gewend waren 
omdat restaurant Engels de Covid niet heeft overleefd. 
  
September uitstapje 
En dan het jubileum septemberuitje.  Eigenlijk had dit in september 2020 
moeten plaatsvinden maar zoals u inmiddels bekend hebben we dit moeten 
uitstellen.  Gelukkig is er van uitstel geen afstel gekomen en zijn we op 1 
september jl met de Majesteit richting Schoonhoven gevaren. Koffie met 
gebak, een lunch en, na wat rondgelopen te hebben in Schoonhoven, een 
borrel met aansluitend diner.  Prachtig weer is het geweest en terugkomend 
in Rotterdam zijn nog een aantal havens aangedaan waarna de opbouw voor 
de Wereldhavendagen vanaf het water aanschouwd kon worden. 
Rond 19.30 waren we terug bij de afvaartplek en ging iedereen, zoals we 
later vernamen, voldaan naar huis. 
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Ik wil graag Marleen en Roelien, die het leeuwendeel van de organisatie op 
zich hebben genomen nogmaals hartelijk bedanken voor het verzorgen van 
deze dag.  

Voor volgend jaar staat 1  datum vast: 
-op 20 april zal de Voorjaarsbijeenkomst samen met de VUG plaatsvinden , 
weer in het Groothandelsgebouw in Rotterdam. 

Zoals in de april ALV notulen vermeldt worden onze Statuten gewijzigd.  
Inmiddels zijn de nieuwe Statuten gemaakt en hebben de notaris 
gepasseerd.  Om deze Statuten aan u voor te leggen ter goedkeuring zullen 
twee vergaderingen moeten worden belegd.  Een daarvan zal de voorjaars 
ALV zijn; voor de andere is nog geen datum bekend.   

Ik sluit af met de constatering dat we gelukkig weer toe zijn aan “normale” 
verenigingsjaren. 
We zijn nog steeds een financieel gezonde vereniging, hoe gezond dat hoort 
U zo dadelijk van onze penningmeester Ruud van Putten. 
De samenwerking met de VUG is uitstekend en we prijzen ons gelukkig met 
de service die Steun bij Ziekte en COGU ons biedt.  

Rest mij nog om U allen te danken voor Uw enthousiaste deelname aan de 
vergaderingen en uitstapjes. 
Graag wil ik Emile Verdegaal en John Klerk hartelijk danken voor het werk 
dat zij voor ons verrichten via U-Vitalis. 
Als laatste wil ik namens U allen Bea, Marleen, Roelien, Jan  en Ruud 
hartelijk danken voor hun inzet in het afgelopen jaar.  
Jullie waren weer een fantastisch Team om mee samen te werken.  

Bert Beij 

Bruinisse december 2022 
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